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Afdeling  

 

In de raadscommissie van 10 oktober jl. is door de portefeuillehouder toegezegd dat op 

onderstaande twee vragen schriftelijk zou worden teruggekomen.  

 

1.  De grondslag voor de permanente ruimtebehoefte is het aantal geprognotiseerde 

leerlingen in 2036. In 2015 heeft de gemeenteraad in de Verordening Voorzieningen 

huisvesting onderwijs gemeente Medemblik echter besloten dat de permanente 

ruimtebehoefte wordt gebaseerd op het aantal leerlingen dat gedurende 15 jaar naar 

verwachting aanwezig zal zijn. Waarom is er gekozen voor een specifiek jaar in plaats 

van de richtlijn uit de verordening aan te houden? 

antwoord  Dit jaartal gebruiken wij voor alle schoolgebouwen als peildatum voor de 

capaciteitsbehoefte, ook voor de die scholen verderop in de planning staan.   

Echter, per project gaan we in gesprek met de schoolbesturen. Hierin zal de 

capaciteitsbehoefte en de leerlingenprognose ook ter sprake komen. Mocht deze 

systematiek problemen opleveren voor de schoolbesturen, bijvoorbeeld dat er gebouwd 

wordt voor te weinig capaciteit in de eerste jaren (of een te verwachten piek), zal dit 

aan de hand van de prognose besproken worden en zal er gekeken worden naar een 

oplossing op maat. 

Deze systematiek wijkt niet af van het IHP 2017 en het concept IHP 2020. 

2.  De budgetten voor vernieuwbouw worden gebaseerd op de ruimtebehoefte in 2036 maar 

niet op de basis van de omvang van het gebouw. Dit betekent dat in sommige gevallen 

de schoolbesturen meer dan 600m2 moeten slopen of daaraan invulling moeten geven 

op basis van bijvoorbeeld kostprijsdekkende huur. Het is anders niet realistisch met het 

genormeerde budget vernieuwbouw te plegen. Is het college zich daar van bewust en 

hoe kijken de schoolbesturen hier tegenaan? 

antwoord  Ja, het college is zich daarvan bewust. Het college heeft ervoor gekozen om de 

wettelijke norm voor capaciteitsbehoefte aan te houden. De schoolbesturen zijn zich 

hier ook van bewust. In geval van overcapaciteit zal gekeken worden naar opties, zoals 

verhuur aan een kinderopvangorganisatie of andere IKC elementen en ook sloop. In 2019 

is dit ook toegepast bij de school in Benningbroek. Daar was sprake van overcapaciteit.  

Er is toen voor gekozen voor gedeeltelijke verhuur aan een kinderopvangorganisatie en 

een deel van het gebouw is gesloopt. 

 


